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Geacht College,

Fundashon Mariadal (FM) vraagt uw prangende aandacht voor het navolgende:
Door de recentelijk sterk toegenomen opnames van COVID-19 zuurstof behoeftige
patiénten in het ziekenhuis wil FM de twee naveolgende supply-chain risico’s onder uw

aandacht brengen:

1) Huidige volume van COVID 19-opnames maakt dat het garanderen van zeelogistiek
(Don Andres) tussen Bonaire en Curacao cruciaal onderdeel wordt van de crisis

bestrijding. Er wordt nu alleen gevaren van maandag tot vrijdag tussen Bonaire en

Curacao, en dit alleen indien er voldoende vracht is. Het weekeinde wordt gebruikt
voor preventief onderhoud aan het vaartuig. De huidige en mogelijk in de nabije
toekomst toenemende zuurstof behoeftige COVID-19 opnames, vereisen dat

dagelijks zeetransport gegarandeerd moet zijn om verantwoorde zorg te blijven
leveren.

FM heeft als backup een alternatief geregeld voor het geval dat Don Andres voor

welk reden dan ook niet in staat zou zijn om te varen. Vanwege COVID-19

besmetting is deze backup thans niet beschikbaar. Het is wenselijk om een backup
te hebben voor het kunnen garanderen van een 7-daagse Bonaire-Curagao
vaarroute. Om deze reden verzoekt FM het OLB om het verzoek in te dienen dat in

deze bijzondere tijden de Koninklijke Marine en/of de Kustwacht te Curacao als

alternatief beschikbaar komen bij het wegvallen van de eerdere benoemde opties.

2) Om dit vitaal proces doelmatig en efficient te organiseren is een 24/7

beschikbaarheid en bereidwilligheid van de Curagaose Douane en Curagao Port

Authorities noodzakelijk. Door lokale maatregelen en inrichting van beide

organisaties op Curacao, is op dit moment de vereiste 24/7 operatie niet mogelijk.

Afstemming met Land Curacao over de vereiste 24/7 beschikbaarheid van beide

organisaties in het belang van continuiteit van zorg alhier is noodzakelijk. Het is FM

niet duidelijk of het OLB voor deze afstemming kan zorgdragen of dat dit een

aangelegenheid is die vanuit Den Haag opgepakt dient te worden.

FM wil met klem benadrukken dat beide risico’s “time critical” zijn en actieve opvolging
vereisen.
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